
Protokół Nr 42/2023 

z posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy Obryte 

w dniu 31 marca 2023 roku 

 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13:01 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI posiedzenia Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Informacja Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego dotycząca Krajowego Planu 

Strategicznego w obszarze Rolnictwo. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2023 rok w gminie Obryte. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte w 2023 roku”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nabycia części 

nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nieodpłatnego 

przejęcia na rzecz gminy nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

w 2023 roku, określenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Obryte. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie korzystania z Sali Gimnastycznej 

przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem. 
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14. Sprawozdanie z wykonania art. 30 a ustawy Karta Nauczyciela. 

15. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 rok. 

16. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy za 2022 rok. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Oleksa – Przewodniczący 

Rady Gminy Obryte. Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych 

jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności radnych, 

sołtysów oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad.  

Uwag ani zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLI posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XLI posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XLI posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 
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Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

Od 29 grudnia 2022 r. do dnia dzisiejszego zrealizowano:  

1. Rozpoczęły się prace związane z remontem i modernizacją budynku świetlicy wiejskiej 

w Zambskach Kościelnych. Wybrany w drodze przetargu Wykonawca – firma BAUMAX 

z Warszawy – w ramach zadania zostanie wykona elewacja budynku, remont schodów 

zewnętrznych oraz opaskę wokół budynku. W świetlicy będą zrobione nowe łazienki 

oraz kuchnia wraz z wyposażeniem, zamontowane zostanie źródło ogrzewania 

w postaci pompy ciepła z instalacją fotowoltaiczną. Łączny koszt zadania wynosi około 

389 000 ,00 zł z czego około 247 000,00 zł zostanie pokryte z przyznanej dotacji 

ze środków Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich 

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.  

2. Dnia 20 marca podpisaliśmy umowę na realizację zadania pn. „Modernizacja 

infrastruktury drogowej na terenie gminy Obryte” tj.: przebudowę: 

- Drogi gminnej na odcinku Gródek Nowy – Cygany; 

- Drogi gminnej na odcinku Zambski Stare – Ciółkowo Małe; 

- Drogi gminnej na odcinku Gródek Rządowy – Sadykierz; 

- Drogi gminnej na odcinku w miejscowości Płusy. 

Najkorzystniejszą ofertę na kwotę 6 152 500,00 złożyła firma Drogi i Mosty 

Jan Kaczmarczyk. Na realizację zadania otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 

około 5 845 000,00 zł z rządowego programu „Polski Ład”. Planowany termin 

zakończenia – do 20 listopada 2023 r. 

3. Rozstrzygnęliśmy przetarg na realizację zadania pn. „Rozbudowa sieci kanalizacji 

sanitarnej miejscowości Gródek Nowy”. Najkorzystniejszą ofertę w kwocie około 

322 000,00 zł złożyła Firma Instalacyjno– Budowlana INSTAL Grzegorz Retko 

z Sokołowa Podlaskiego. Zakres prac obejmuje wybudowanie około 0,5 km sieci 

głównej wraz z przykanalikami do granicy działek prywatnych. 

4. Złożyliśmy wnioski o dofinansowanie następujących zadań: 

1) Montaż instalacji fotowoltaicznej o mocy 10 kW na budynku strażnicy OSP 

w Obrytem. Koszt całej inwestycji to około 55 000,00 zł, staramy się o uzyskanie 

dofinansowania w wysokości 40 000,00 zł ze środków Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
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2) Modernizacja istniejącego budynku świetlicy wiejskiej w Psarach. 

Do wykonania zaplanowane zostały prace polegające na dociepleniu budynku, 

montażu źródła ciepła w postaci pompy ciepła jak również prace remontowe 

wewnątrz świetlicy (tj. urządzenie pomieszczenia kuchni, rozbiórkę sceny, 

wymiana drzwi wejściowych oraz malowanie). Łączny koszt inwestycji wynosi 

około 200 000,00 zł, planowane dofinansowanie - 150 000,00 zł ze środków 

budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach programu wsparcia 

„Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2023”. 

3) W ramach programów OSP 2023 i Mazowieckie Strażnice OSP 2023 złożyliśmy 

wnioski o dofinansowanie zakupu sprzętu ratowniczo – gaśniczego 

dla jednostek OSP Obryte, Sokołowo Włościańskie i Zambski Kościelne koszt 

(40 000,00 zł z czego 20 000,00 zł to dotacja) oraz montażu wyciągu spalin 

w garażu jednostki OSP Zambski Kościelne koszt (40 000,00 zł jest to dotacja 

bez wkładu własnego). 

4) Ze środków programu Mazowsze dla Sportu 2023 chcemy wybudować 

minirampę na boisku Zespołu Placówek Oświatowych w Obrytem. Planowany 

koszt zadania to około 170 000,00 zł z czego 127 000,00 zł to dotacja. 

5) Kontynuujemy działania zmierzające do wymiany przestarzałych opraw 

oświetlenia ulicznego. Tym razem złożyliśmy wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego w ramach programu Mazowsze dla klimatu 2023 dotyczący 

wymiany pozostałych 230 sztuk lamp na terenie gminy. Szacunkowy koszt 

zadania wynosi około 173 000,00 zł z czego około 121 000,00 zł będzie pokryte 

ze środków dotacji. 

6) Planujemy też wymienić oświetlenie w Zespole Placówek Oświatowych 

w Obrytem. W tym celu złożyliśmy wniosek o dofinansowanie 

do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie. Do wymiany zaplanowane jest około 600 sztuk lamp za łączną 

kwotę około 200 000,00 zł z czego około 180 000,00 zł zostanie pokryte 

z przyznanej dotacji. 

7) Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na wykonie pracowni 

edukacyjnej o tematyce przyrodniczej w Zespole Placówek Oświatowym 

w Obrytem koszt zadania to około 50 000,00 zł. 
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8) Jak co roku staramy się również o dofinansowanie do utylizacji wyrobów 

zawierających azbest oraz usuwanie folii rolniczej. Stosowne wnioski zostały już 

złożone do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie oraz Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej.  

9) Dostaliśmy dofinansowanie na ,,Przebudowę drogi gminnej w miejscowości 

Obryte” tzw. Obryte- Kolonia w kierunku pod Ciółkowo z Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w ramach instrumentu 

wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju województwa 

mazowieckiego. Dofinansowanie wynosi około 1 122 000,00 zł. Łączny koszt 

to około 1 870 000,00 zł. 

5. W omawianym okresie udało nam się zrealizować cześć zadań w ramach funduszu 

sołeckiego, a mianowicie: 

1) Zakupiono łóżeczka do oddziału przedszkolnego w szkole w filialnej w Gródku 

Rządowym, zakup został sfinansowany ze środków sołectwa Gródek Nowy. 

2) Do szkół filialnych w Sokołowie Włościańskim, Zambskach Kościelnych 

oraz Gródku Rządowym zakupiono monitory interaktywne. Środki pochodziły 

z sołectw Cygany, Rozdziały, Sokołowo Parcele, Sokołowo Włościańskie, 

Zambski Stare. 

3) W sołectwach Gródek Nowy, Obryte, Wielgolas, Zambski Stare wykonano 

modernizację oświetlenia ulicznego polegająca na wymianę starych opraw 

na oprawy LED oraz montaż dodatkowych lamp.  

4) W ramach funduszu sołeckiego sołectwa Obryte na placu zabaw przy Urzędzie 

Gminy zamontowano ławkę solarną do ładowania telefonów, zakupiono 

namiot promocyjny oraz dwa defibrylatory AED, z czego jeden został 

zamontowany na budynku Urzędu Gminy w Obrytem w specjalnej kapsule, 

a drugi trafił na wyposażenie jednostki OSP Obryte. 

5) W ramach funduszu sołeckiego sołectwa Sokołowo Włościańskie zakupiono 

sprzęt ratowniczo – gaśniczy w celu podniesienia gotowości bojowej jednostki 

OSP Sokołowo Włościańskie. 
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W ramach działalności administracyjno – biurowej zrealizowano: 

1. W dniach: 16 stycznia 2023 r. i 22 lutego 2023 r. odbyły się posiedzenia 

40 i 41 Sesji Rady Gminy Obryte zwołane w trybie pilnym w związku koniecznością 

dokonania zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

2. W dniu 22 stycznia 2023 r. odbyła się uroczysta Msza Św. w Kościele 

Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Sokołowie Włościańskim 

w intencji poległych powstańców styczniowych z okazji 160 rocznicy wybuchu 

Powstania Styczniowego. Z tej okazji w hołdzie poległym powstańcom 

przy mogile złożono kwiaty i zapalono znicze.  

3. W dniu 22.01.2023 r. w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Obrytem odbyło 

się szkolenie z pierwszej pomocy oraz korzystania ze sprzętu AED. Dziękujemy 

wszystkim mieszkańcom za poparcie tej inicjatywy, która w znacznym stopniu 

zwiększy bezpieczeństwo naszej gminy. 

4. Od 1 lutego 2023 r.  do 28 lutego 2023 r. Urząd Gminy w Obrytem przyjmował 

wnioski o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej. 

5. W dniu 4 lutego 2023 r. odbyła się niecodzienna i piękna uroczystość – Jubileusz 

50-lecia pożycia małżeńskiego, czyli Złote Gody. Trzynaście par małżeńskich 

z terenu gminy Obryte obchodziło ten piękny Jubileusz. Obchody tegoż 

wyjątkowego święta zorganizowano dla małżeństw zawartych w roku 1972. 

6. W dniach 22 i 23 lutego 2023 r. w bibliotece w Obrytem odbyły się bezpłatne 

zajęcia edukacyjne oparte na klockach LEGO dla dzieci w wieku od 5 do 12 lat. 

Zajęcia poprowadziła firma Edukido. Zajęcia cieszyły się bardzo dużym 

zainteresowaniem.  

7. W dniu 10 marca 2023 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Obrytem 

odbyło się spotkanie z Sołtysami Gminy Obryte z okazji Dnia Sołtysa 

przypadającego w dniu 11 marca 2023 r. 

8. Od 2023 r. w naszej gminie zapoczątkowano zwyczaj odwiedzin jubilatów, 

którzy osiągnęli 80 lat życia. Taka forma jest nie tylko wyrazem szacunku 

dla ich życiowego dorobku, ale także sposobem zacieśnienia więzi między 

pokoleniami oraz podkreślenia roli seniorów w naszej społeczności. 
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W ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych: 

W omawianym okresie wykonywaliśmy prace związane z odśnieżaniem dróg, 

posypywaniem piaskiem, naprawą nawierzchni bitumicznej, naprawą oznakowań 

gminnych oraz pracami porządkowymi na terenie gminy Obryte. 

Ad. 5. Informacja Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego dotycząca Krajowego 

Planu Strategicznego w obszarze Rolnictwo. 

P. Przewodniczący RG- udzielił głosu P. Karwacz 

P. Karwacz- podziękowała za zaproszenie i możliwość zabrania głosu. Informacja jest dla osób, 

które posiadają gospodarstwa rolne. Jest wprowadzonych wiele zmian dotyczących 

bezpośrednich dopłat. Aby uzyskać płatność odpowiedniej wysokości trzeba wykazać 

odpowiednie normy. Wchodzą ekoschematy, są to dobrowolne roczne zobowiązania 

dla rolników, jest ich sześć. Rolnik może z nich skorzystać, lecz nie musi. Dopłaty będą niższe 

niż w latach ubiegłych o 30 % ponieważ, odchodzi dopłata za zazielenienie. Dlatego warto 

zastanowić się nad ekoschematami. Mazowiecki Ośrodek Doradztwa Rolniczego 

przeprowadzał szkolenia, między innymi 29 marca 2023 roku u Państwa. Będę pomagać 

wypełniać wnioski w każdą środę w Urzędzie w Obrytem oraz w siedzibie MODR w Pułtusku 

od poniedziałku do piątku w godzinach 7:30- 15:30. Zostawiłam ulotki dotyczące 

ekoschematów. 

P. Jaskulski- osoby, które złożyły wniosek mogą go poprawić. Jak z tego skorzystać. 

P. Karwacz- można złożyć jeszcze raz.  

P. Wójt-w Pułtusku siedziba znajduje się na ul. Mickiewicza, jeśli Państwo się umówią 

to P. Karwacz przyjedzie innego dnia tu do nas. Nr telefonu jest na stronie internetowej. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2023 rok w gminie Obryte. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Demczyńska - Kędel – zmiana w Uchwale wraz z uzasadnieniem była omawiana na 

posiedzeniu komisji. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 
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P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLII/267/2023 zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2023 rok w gminie Obryte została podjęta. 

Ad. 7.i 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

P. Przew. RG – kolejne dwa punkty to uchwały budżetowe, które były szczegółowo omawiane 

na komisji w dniu wczorajszym. Czy jest taka potrzeba, aby to było jeszcze raz omawiane. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik- dostaliście Państwo nowy projekt uchwały budżetowej, nie dotyczy on zmian 

w budżecie gminy, jednak zmienił się zapis po uzgodnieniu z RIO, który wynikł ze zmiany 

przepisów prawa o ustalanie relacji art. 242 Ustawy o finansach publicznych, tzw. nadwyżki 

operacyjnej, nadwyżki dochodów bieżących do wydatków bieżących. Dziś skontaktowała 

się ze mną nasza opiekunka z RIO, dlatego też jest zmiana w podstawie prawnej projektu 

uchwały. Dodano art. 6 Ustawy z dn. 15 września 2022 r. o zmianie ustawy o dochodach 

w jednostkach samorządu terytorialnego oraz niektórych innych ustaw. DZ. U. z 2022 r., 

poz. 1964. Zmiana dotyczy § 3 ust. 1 pkt. 2, określenie wolnych środków, o których mowa 

w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w kwocie 1 341 578,55. 

P. Mroczkowski- wczoraj na komisji zwracałem uwagę, że są znaczące nadwyżki w opłacie 

za śmieci. Dobrze było by gdyby zainteresowali się tym sołtysi i mieszkańcy nas oglądający. 

Nadwyżka w śmieciach to 144 000,00 zł. za 2022 r. Ta nadwyżka ma być na pokrycie deficytu 

budżetowego. Zasugerowałem, aby iść tropem energetyki, więc zmniejszamy o 104 zł 

każdemu klientowi albo robimy przerwę we wpłatach. Dziś dostaliśmy nowy projekt Uchwały 

Budżetowej i zobaczyłem, że w tym projekcie kwoty, o której mówiłem nie ma już. 

Gdzie ona jest. 
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P. Skarbnik- Panie Radny w treści uchwały nie ma takiego zapisu, o nadwyżce z tytułu śmieci. 

Zmieniła się tylko definicja wolnych środków. 144 000,00 zł- kwota ta znajduje 

się w uzasadnieniu. Środki dotyczące śmieci ujęte są w podpunkcie 1. Nadwyżka, to środki 

przeznaczone na odpowiedni cel. Nie możemy pokryć sobie „dziury” w budżecie, ma to być 

przeznaczone na wydatki związane z funkcjonowaniem systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 

P. Mroczkowski- czyli moja wczorajsza wypowiedź skutek odniosła, ponieważ pieniądze 

nie poszły na deficyt. 

P. Skarbnik- w uchwale zmieniła się tylko część jej treści, to nie zmienia przeznaczenia kwoty 

środków, one nadal stanowią źródło pokrycia deficytu budżetu z przeznaczeniem na realizację 

zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi. Kwota i przeznaczenie środków nie 

ulegają zmianie. Zmienił się zapis odnośnie wolnych środków. Jeśli wrócimy do uzasadnienia 

źródła pokrycia deficytu, mamy tu zapisane, niewykorzystane środki pieniężne budżetu, 

o którym mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 ust. o finansach publicznych w kwocie 1 341 578,55 zł. 

w kwocie tej znajdują się środki pochodzące z opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, które nie zostały wykorzystane w roku 2022- 144 559,02 zł. 

P. Mroczkowski- jest zasada, że gmina nie może zarobić ani złotówki z opłat za śmieci, 

jeśli mamy nadwyżkę 144 000,00 zł jest to zysk, jak na tym skorzystają mieszkańcy. 

P. Skarbnik- nie jest również powiedziane, że gmina ma dokładać do systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi, w roku 2020 i 2021 dokładaliśmy. 

P. Mroczkowski- czyli co stanie się z nadwyżką. 

P. Skarbnik – to Radni o tym decydują, lecz z ustawy wynika na co można przeznaczyć te środki, 

więc odczytam. Gmina może przeznaczyć zgodnie z ustawą niewydatkowane środki finansowe 

z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na pokrycie kosztów funkcjonowania 

systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, w tym dotyczących: wyposażenia 

nieruchomości w pojemniki lub worki do zbierania odpadów komunalnych oraz koszty 

utrzymywania pojemników w odpowiednim stanie sanitarnym, porządkowym i technicznym 

oraz organizacji utworzenia i utrzymywania punktów napraw i ponownego użycia produktów 

lub części produktów nie będących odpadami. Usunięcia odpadów komunalnych z miejsc nie 

przeznaczonych do ich składowania i magazynowania. Kosztów wyposażenia terenów 

przeznaczonych do użytku publicznego w pojemniki lub worki przeznaczone do zbierania 

odpadów komunalnych, ich opróżnianie oraz utrzymywanie w odpowiednim stanie 
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sanitarnym. Mamy obowiązek zwiększenia wydatków o środki niewykorzystane a ustawa nam 

wskazuje, na jakie cele mogą być wydatkowane. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk dot. 

pkt.7 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLII/268/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte 

została podjęta. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk 

dot. pkt.8 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG udzielił głosu Pani Skarbnik: 

P. Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLII/269/2023 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2023 r. 

została podjęta. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte w 2023 

roku”. 

P. Przew. Komisji udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski- ustawa o ochronie zwierząt nakłada na Radę Gminy obowiązek wykonania 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 
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Taki program został przez nas opracowany i skonsultowany z odpowiednimi instytucjami. 

Mają Państwo program przed sobą, omawiany był dokładnie wczoraj na komisji, czy są jakieś 

pytania. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XLII/270/2023 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Obryte w 2023 roku” 

 została podjęta. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nabycia części 

nieruchomości 

P. Przew. RG- do Rady Gminy wpłynął wniosek mieszkanki z Zambsk Kościelnych z prośbą 

o nabycie części nieruchomości. Wniosek został przekazany na Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji, która obradowała nad tym wnioskiem. Proszę P. Przew. Komisji Skarg o zabranie 

głosu. 

P. Falba- proszę o wyjaśnienie sprawy Pana Piotrowskiego. 

P. Piotrowski- wnioskodawcy zgłosili się, aby nabyć w trybie bezprzetargowym od gminy 

nieruchomość-część działki 445 w celu poprawy warunków zagospodarowania swojej 

nieruchomości. Na dzień dzisiejszy gmina jest władającym samoistnym, czyli nie mamy 

pełnego prawa własności tej nieruchomości, w związku z tym nie możemy sprzedać 

nieruchomości, trzeba ją skomunalizować. 

P. Sieńkowski (sołtys)- może to należy do Zambsk. 

P. Przew. RG- nie można tego sprzedać. 
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Następnie Przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji obrad odczytał Uchwałę Nr 27/2023 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22 marca 2023 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku 

dotyczącej nabycia części nieruchomości, który rozpatruje się negatywnie. 

P. Rychlicki- czy ta Pani posługuje się numerem działki. 

P. Piotrowski- numerem działki posługuje się Pani z drugiego wniosku. 

P. Rychlicki- tak, Pan Marcin ma rację, jeśli nie mamy aktu własności, bądźmy za odrzuceniem 

wniosku. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Falba – Komisja Rewizyjna jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLII/271/2023 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nabycia części 

nieruchomości została podjęta. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nieodpłatnego 

przejęcia na rzecz gminy nieruchomości. 

P. Przew. RG – złożony wniosek został przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

która obradowała nad tym wnioskiem. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie 

rezultatów pracy komisji. 

P. Przew. Komisji Skarg – poprosił o głos P. Piotrowskiego. 

P. Piotrowski-do Rady Gminy wpłynął wniosek o nieodpłatne przejęcie na rzecz gminy części 

działki położonej w miejscowości Zambski Kościelne, składa się ona z użytków ornych, pastwisk 

i wód. Jest to droga do działek, której szerokość wynosi 4 m. Droga ta nie spełnia warunków 

technicznych drogi gminnej. Gmina nie ma obowiązku przejęcia i utrzymywania dróg 

dojazdowych do działek prywatnych. Jeśli mięlibyśmy ją przejąć wiązałoby się to z kosztami, 

notarialnymi, przeklasyfikowania gruntów. 
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Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał Uchwałę Nr 28/2023 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22 marca 2023 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku 

dotyczącego przejęcia na rzecz gminy nieruchomości, którą rozpatruje się negatywnie. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za negatywnym rozpatrzeniem wniosku. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych, przeciw był 1 radny, 5 radnych wstrzymało 

się od głosu (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLII/272/2023 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego nieodpłatnego 

przejęcia na rzecz gminy nieruchomości została podjęta. 

13:57- Salę Obrad opuścił Radny Tadeusz Skoczylas. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w 2023 

roku, określenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Obryte. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Makowska (Wicedyrektor ZPO w Obrytem) - uchwała była omawiana szczegółowo wczoraj 

na wspólnym posiedzeniu komisji. Czy są jakieś pytania. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
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P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLII/273/2023 w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności 

i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane w 2023 roku, określenia 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Obryte została podjęta. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie korzystania z Sali Gimnastycznej 

przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Makowska (Wicedyrektor ZPO w Obrytem) - zmiana, o której mowa dotyczy punktu 

2 Regulaminu korzystania z Sali Gimnastycznej przy ZPO w Obrytem, w której określono, 

że Sala Gimnastyczna wynajmowana jest z tygodniowym wyprzedzeniem. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Smyk– Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XLII/274/2023 w sprawie zmiany w Regulaminie korzystania z Sali Gimnastycznej 

przy Zespole Placówek Oświatowych w Obrytem została podjęta. 

Ad. 14. Sprawozdanie z wykonania art. 30 a ustawy Karta Nauczyciela. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik- otrzymali Państwo sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

za rok 2022, z którego wynika, że największa różnica na minus dotyczy nauczycieli 
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dyplomowanych, jest to kwota ponad 80 000,00 zł. Organ prowadzący ma obowiązek wypłaty 

rekompensaty jednorazowego dodatku uzupełniającego do 31 stycznia roku następnego, 

co zostało uczynione. Sprawozdanie zostało przedłożone odpowiednim podmiotom 

w nadanych ustawom terminach. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

Ad. 15. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 rok. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Demczyńska- Kędel- przedstawiła sprawozdanie z realizacji GPPiRPA oraz PN w Gminie 

Obryte za 2022 rok, które stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

Ad. 16. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy za 2022 rok. 

P. Przew. obrad udzielił głosu następującym osobom. 

P. Przew. Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok, 

które stanowi załącznik do protokołu.  

P. Przew. Komisji Budżetowo - Gospodarczej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

za 2022 rok, które stanowi załącznik do protokołu.  

P. Przew. Komisji Oświaty przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok, 

które stanowi załącznik do protokołu.  

P. Przew. Komisji Skarg przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 rok, 

które stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

P. Przew. RG przypomniał o złożeniu oświadczeń majątkowych przez radnych do końca 

kwietnia i udzielił głosu następującym osobom: 

P. Mroczkowski- mam pytanie do Pani Kierownik OPS, jak zakończyła się sprawa skargi 

mieszkańca z Zambsk, która dotyczyła niewypłacenia dodatku węglowego. Ile było takich 

przypadków w Gminie. 
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P. Wóltańska- w tej sprawie rozpatrzony został wniosek przez SKO i dodatek został wypłacony. 

Co do ilości przypadków to przygotuję, ponieważ różne dodatki były wypłacane, nie jestem 

w stanie tego zapamiętać. 

P. Mroczkowski- chodzi mi o informację, ile było odmów. 

P. Wóltańska- nie pamiętam dokładnie. Przygotuję dla Pana tę informację. 

P. Mroczkowski- dziękuję. 

P. Dygan (sołtys wsi Obryte) - czy nasza gmina bierze udział lub składa wnioski do programów 

dotyczących oczyszczalni przydomowych. 

P. Piotrowski- na dzień dzisiejszy nie składaliśmy takich wniosków, ponieważ nie pojawiały 

się nabory dla podmiotów zbiorowych tj. Gmina. Pojawiały się tylko dla osób prywatnych. 

P. Dygan- co z odbiorem eternitu. 

P. Piotrowski- wniosek został złożony. 

P. Wójt- odbiór będzie w sierpniu lub wrześniu. 

P. Dygan- chciałbym zapytać co z oświetleniem za „Dino” Sklepem w Obrytem. 

P. Wójt- z oświetleniem czekamy na wykonanie chodnika w stronę Skłud.  

P. Sekretarz- co do tego chodnika, informuję, iż wniosek do Rady Powiatu składałem, 

przed P. Sołtysem. Nie w tak szerokim zakresie, ponieważ dwóch posesji nie było. Chodzi 

o przejście do Dino, zaczyna się okres wakacyjny. Jest tam bardzo niebezpiecznie. Oficjalnie 

na Komisję Skarg, Wniosków i Petycji wniosek złożył P. Sołtys. W związku z powyższym zostało 

to uwzględnione, jest Uchwała dotycząca budowy chodnika. Zarząd przyjął do realizacji projekt 

tego chodnika. Zadałem pytanie na sesji w lutym dotyczące tego zadania, lecz odpowiedzi 

jeszcze nie otrzymałem. Z materiałów, które otrzymałem wynika, iż chodnik jest przewidziany 

do realizacji, koszt to powyżej 200 000,00 zł, ale zawarty jest w 2024 r.  

Następnie P. Sekretarz złożył życzenia świąteczne wszystkim obecnym. 

P. Włodarczyk (sołtys wsi Ciółkowo Małe) - mam pytanie dotyczące drogi Ciółkowo- Gostkowo, 

czy jest w planach realizacja tej drogi. 

P. Sekretarz-otrzymałem wykaz dróg, niestety projektu na tę drogę nie ma. Dla Gminy Obryte 

strategiczne drogi to: 

- droga między Psarami a Pułtuskiem, 

- droga Ciółkowo- Gostkowo 

- droga w Zambskach 

- droga w Bartodziejach. 
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Stanowisko Rady na pewno jest pozytywne. O wielu rzeczach, które zgłaszam jestem 

informowany w sposób nierzetelny. Zwróciłem się ostatnio o drogę Psary- Obryte, zarząd 

powiatu w odpowiedzi na pismo informuje, iż projekt drogi Pułtusk- Psary jest wykonany, 

jednak musi być dostosowany do obowiązujących przepisów. Projekt jest na etapie 

dostosowania powyższego projektu. Zarząd dróg jest w posiadaniu decyzji środowiskowej. 

Koszt realizacji inwestycji to 8 500 000,00 zł, wykonanie jest uzależnione od możliwości 

dofinansowania rzędu 80 % całkowitego kosztu wykonania. W marcu złożony został wniosek 

do Wojewody Mazowieckiego o dofinansowanie zadania, które ma poprawić bezpieczeństwo. 

Pytałem Starostę w imieniu Państwa czy projekt został złożony, niestety nie. Korzystają z tej 

drogi mieszkańcy, ale również Dom Pomocy Społecznej. Jest to nierzetelność urzędnicza. 

Jest okres wyborczy i możliwe, że budowa tej drogi rozpocznie się już w 2023 roku. 

P. Dygan- jeśli chodnik będzie 2024 roku to oświetlenie nie powstanie w 2023 roku. 

P. Wójt- lampy założymy do końca roku, nawet jeśli nie będzie chodnika. 

P. Przew. RG- pytanie do P. Radnego Powiatu- czy wiadomo coś na temat drogi Psary- Popławy, 

zaczęto robić pobocza. 

P. Sekretarz- pobocza zostały oczyszczone droga ta zaliczana jest do dróg wypadkowych. Jeden 

z uczestników spotkania Rady Powiatu stwierdził, że kierowcy za szybko jeżdżą. Trzeba jeździć 

w sposób ostrożny. 

P. Buczkowski- jechałem do Pułtuska, pobocze jest tylko zepchnięte. 

P. Włodarczyk- mam pytanie co do rowów (poboczy) na drodze Ciółkowo- Gostkowo. Są tam 

krzaki, w nich są zwierzęta. 

P. Sekretarz- zadałem pytanie do zarządu powiatu, czy ma środki na takie cele. Powiedział, 

że tak, więc zobaczymy. 

P. Smyk- chciałbym zwrócić uwagę, że nie powiedział Pan Sekretarz do końca prawdy. Wniosek 

został złożony na ścieżkę rowerową, lecz został odrzucony, ponieważ droga nie ma 

odpowiedniej szerokości. Pan uważa, że nic się nie robi. 

P. Sekretarz- zarzuca Pan mi nieprawidłowość, proszę przeczytać. Co do szerokości drogi, 

to Starostwo powinno dążyć do tego, aby droga posiadała 6 m. 

P. Smyk- tak, dążą do tego. 
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16. Zakończenie obrad. 

Godz. 14:30 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – złożył życzenia świąteczne wszystkim 

obecnym i zakończył obrady XLII Sesji Rady Gminy Obryte. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

 

/Mariola Osęka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/Krzysztof Oleksa/ 


